

香港特別行政區政府知識產權署商標註冊處

The Government of the Hong Kong Special Administrative Region Trade Marks Registry, Intellectual Property Department

在註冊申請詳情公布後撤回申請

商標註冊申請人根據《商標條例》(第 559 章)第 45(1)條撤回下列商標註冊申請。現根據《商標條例》第 45(2)條及《商標規則》(第 559 章附屬法例)第 22(3)條,公布撤回申請的詳情。

APPLICATIONS WITHDRAWN AFTER PARTICULARS OF THE APPLICATIONS HAVE BEEN PUBLISHED

The following trade mark application(s) have been withdrawn under section 45(1) of the Trade Marks Ordinance (Cap. 559). Under section 45(2) of the Trade Marks Ordinance and rule 22(3) of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.), the particulars of the withdrawal of the application(s) are published.

[210] 商標申請 編號 Application No.	[540] 商標 Mark	[511] 類別編號 Class No.	[442] 公布獲接納註 冊申請日期 Date of Publication of Acceptance for Registration	[730] 註冊申請人 姓名/名稱 Applicant's Name	[740 / 750] 註冊申請人的送達地址 Applicant's Address for Service
300161225	德國寶 GERMANY POOL)5	18-06-2004	皇冠實業有限公司 香港 新界上水寶運路 95 號地段 上水貿易 廣場 B 座二樓 17 室	POON & CHEUNG 18TH FLOOR, FUNG HOUSE, 19-20 CONNAUGHT ROAD CENTRAL, HONG KONG.
300388251	金生生 GLORY JEWELLER	14	22-04-2005	香港金生生珠寶(集團)有限公司 香港 九龍尖沙咀漆咸道 45-51 號 其士大廈 1102室	香港 北角英皇道 250 號 北角城 中心 808 室
300424548	G K BAGAR	14, 18, 24, 25, 26	5 10-06-2005	胡景雄 香港 九龍紅磡 黃埔 花園二期二座十二樓 H 室	胡景雄 香港 九龍紅磡 黃埔花園二期二 座十二樓 H 室
300434493	OSIMA	\ ¹¹	08-07-2005	OSIMA TECHNOLOGY COMPANY LIMITED ROOM 1606-7, WEST TOWER,	GLOBAL IP AGENT COMPANY LIMITED UNIT 1, 13/F., HO LIK CENTRE, NO.66A SHA TSUI ROAD, TSUEN WAN, NEW TERRITORIES, HONG KONG.

SHUN TAK CENTRE, 168-200 分項名稱 Section Name: 在註冊申請詳情公布後撤回申請 Applications Withdrawn after Particulars of the Applications have been Published

CONNAUGHT ROAD CENTRAL, HONG KONG.

300436509 **DONGLONG**9, 10, 25, 35, 38 30-06-2005

CHUNG SHING GLORY CONSULTANTS

TSOI LIMITED

FLAT C, 3/F., UNIT 608, 6TH FLOOR, TOWER

QUEENSWAY, HONG KONG.

BLOCK 6, YOHO 2, LIPPO CENTRE, 89

TOWN, 8 YUEN LUNG STREET, YUEN LONG, NEW TERRITORIES, HONG KONG.